
■ Představitelé Svazu podnikatelů ve sta-
vebnictví konzultovali průběžně po
celou dobu tvoření vlády ČR s designo-
vanými ministry podmínky pro další
rozvoj investiční výstavby. Proběhla jed-
nání s ministrem dopravy Řebíčkem,
ministrem průmyslu a obchodu Římanem
a dřívějším ministrem pro místní rozvoj
Gandalovičem. Ten byl přístupný k řešení
některých problémů bytové politiky, bohu-
žel však v nové vládě přešel na resort
zemědělství. Očekávají nás rozhovory
s novým ministrem pro místní rozvoj
a ministrem životního prostředí na téma
větší podpory ministerstva dopravním
stavbám.

■ Na jednání exekutivy dne 1. února byli
přizváni poslanci, kteří byli na vyžádá-

Vážení představitelé 
členských firem SPS!

Naše představenstvo na svém prosin-
covém zasedání uložilo vedení SPS
připravovat bulletin, který by poskytoval
rychlá a aktuální sdělení, důležitá pro
včasnou a správnou informovanost
svých členů. Jde nám o to, že řada
novinek, událostí, proběhlých nebo
chystaných jednání, připomínkování
zákonů a jiných předpisů má své pozadí,
což vyžaduje podrobnější sdělení nebo
naopak je řada takových, na které je
třeba upozornit s příslušným odkazem,
kde se o nich více dozvědět. Vydáváme
sice pravidelnou InfoLinku, ale
charakter jejího obsahu je přece jen
odlišný od toho, co bychom rádi
sdělovali touto cestou. 
První číslo tohoto zpravodaje jsme se
rozhodli expedovat jako samostatnou
poštu Vám, představitelům společností,
abychom měli jistotu, že se o jeho
existenci dozvíte. Příště hodláme tyto
informace vkládat jako samostatný list
do časopisu Stavebnictví 2007, avšak
jen do těch, které budou zasílány
na adresy našich členů. Budeme rádi,
když budete sledovat jeho vydávání
a vyhledávat naše informace. Také
přivítáme, když se sami stanete
přispěvateli do těchto aktualit, nebo
do našeho časopisu. 
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Ing. Václav Matyáš
prezident SPS

Z  Č INNOST I  SVAZU  PODNIKATELŮ

Aktuality

Dodatek kolektivní smlouvy
Dne 1. února t.r. byl podepsán dodatek

č. 2 ke kolektivní smlouvě vyššího stupně
platné do konce roku 2007. Po dlouhém
a složitém vyjednávání trvajícím několik
měsíců se podařilo utlumit některé negativní
dopady z nového zákoníku práce na zaměst-

navatele. Zvýšení minimálních mzdových
tarifů bylo nakonec dohodnuto jako kompro-
mis návrhů obou stran, v podstatě kryje jen
nárůst inflace. Celý dokument je vyvěšen
ke stažení na internetových stránkách SPS
ČR www.sps.cz. Bližší informace a komen-
tář budou otištěny v březnovém čísle časopi-
su Stavebnictví 2007.

Evropské strukturální fondy
Jedním ze zdrojů financování investiční

výstavby i prostředků pro investice firem
budou nepochybně evropské strukturální
fondy. Svaz bude průběžně sledovat nejen
jejich zaměření, ale i jejich čerpání a na pří-
slušných ministerstvech bude požadovat
opatření při nedostatečném čerpání. Pro své
členy Svaz připravil zcela konkrétní službu.
Na internetových stránkách Svazu najdou

vždy informaci, ze kterého fondu s jakým
zaměřením lze požadovat finanční prostřed-
ky a kdy je termín k podání žádosti. Ve spo-
lupráci s odbornou agenturou, s níž už Svaz
v minulosti úspěšně spolupracoval, bude
možno formou dotazníku v elektronické
podobě získat zdarma informaci, zda firma
může o příslušný grant žádat a co k tomu
potřebuje. Pokud firma požádá o vypraco-
vání žádosti, bude to již s agenturou na
komerční bázi.

Nové internetové stránky již v provozu

ní Svazu politickými stranami určeni
garanty pro stavebnictví. Jsou to Pavel
Hrnčíř (ODS), Milan Šimonovský
(KDU-ČSL) a Radko Martínek
(ČSSD). Poslanci byli seznámeni s dosa-
vadním vývojem stavebnictví, s výhle-
dem na jeho rozvoj v letošním roce a byli
upozorněni na problémy a rizika, která by
mohla ohrozit pokračování jeho konjunk-
tury, včetně potřebných legislativních
úprav.

■ V lednu t.r. proběhly oslavy 300letého
výročí založení ČVUT v Praze. Zástupci
Svazu se zúčastnili slavnostního zasedání
Akademického senátu ČVUT ve Španěl-
ském sále Pražského hradu i předání čest-
ných doktorátů h.c., které mimo jiné obdr-
želi prezident ČR Prof. Václav Klaus
a předseda představenstva společnosti
Skanska Steward Graham.

Dne 8. 1. 2007 byly zprovozněny nové
webové stránky NSC. Dlouhá, bezmála půl-
roční příprava, by měla být přínosem neje-
nom návštěvníkům Stavebního centra, ale
i stávajícím nebo potencionálním vystavo-
vatelům. Hlavním cílem tohoto projektu
bylo snadná a přehledná orientace pro
návštěvníka stránek. rychlý přehled všech
služeb, které Národní stavební centrum

nabízí. Ať již je to nejdůležitější část projek-
tu EDEN 3000 – vzorové domy, které jsou
nyní interaktivně propojeny s přehledným
plánkem Stavebního centra, nebo firmy,
prezentující své výrobky či technologie
ve Vzorkovně stavebních materiálů, členě-
ny nyní nově i dle nomenklaturního zařaze-
ní, ale i přehled ostatních činností NSC.
Více na www.stavebnicentrum.cz.
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Přístup k technickým normám
Svaz jedná s Českým normalizačním institutem o možnosti přístu-

pu fyzických osob – pracovníků členských firem Svazu k vybraným
řadám technických norem za roční paušální částku – obdobně jako to
mají členové ČKAIT. Půjde především o malé a střední firmy. Pro fir-
my, které mají již dříve sjednaný s ČNI jiný režim přístupu k normám,
požaduje, aby jim z titulu členství v SPS byla poskytnuta sleva.
Na těchto zásadách se obě strany dohodly, v současné době se však
ČNI jednostranně snaží změnit již dohodnutá řešení. V předběžném
průzkumu, který pro jednání s ČNI učinil Svaz, se k účasti na tomto
projektu přihlásilo již více než 50 firem. Vedení Svazu podniká potřeb-
né kroky k tomu, aby dohody bylo dosaženo co nejdříve. O výsledku
budeme informovat.

Diskuse ke změnám zákoníku práce
Vláda ČR předložila Poslanecké sněmovně k projednání Analýzu

předpokládaných dopadů nového zákoníku práce a vybrané problémy
právní úpravy (tisk 105). Výbor pro sociální politiku PS ČR však
11. 1. t.r. navrhl, aby sněmovna tento dokument neprojednávala.
Odsouvá se tak další práce na přípravě novely ZP.

Současně Konfederace zaměstnavatelských a podnikatelských sva-
zů ČR, jejímž členem je i náš Svaz, zaslala k ZP stanovisko Ústavní-
mu soudu ČR. Ve stanovisku se opět zdůrazňuje protiústavnost někte-
rých částí právní úpravy, nesrozumitelnost a vnitřní rozpornost

zákona, který v podmínkách zejména drobného a středního podnika-
telského prostředí není vůbec aplikovatelný.

K revitalizaci učňovského školství
Dne 25. 1. 2007 se konala v SPS schůzka pracovní skupiny pro pří-

pravu dokumentu o učňovském školství. Členy pracovní skupiny jsou
kromě vedení Svazu zástupci MPO, MŠMT, SOU Zelený Pruh a spo-
lečnosti HOCHTIEF CZ a.s. Byla projednána osnova zprávy a určeny
části, které zpracují jednotliví členové pracovní skupiny. Předpokládá
se, že zpráva bude předložena do vlády ČR v průběhu června 2007.
Překladatelem bude společně MPO a MŠMT.

Souběžně se zprávou SPS, která se zabývá specifickými podmínkami
stavebnictví, zpracovává pracovní tým Rady hospodářské a sociální do-
hody (tripartity) dokument, který uvedenou problematiku řeší v průřezu
všech odvětví výroby a služeb ČR. Členem tohoto týmu je rovněž SPS.

Nová rubrika na naší webové stránce
Sdělujeme našim členům, že na naší webové stránce www.sps.cz

je zavedena nová rubrika „Nejčastější dotazy“. V ní budeme umisťo-
vat dotazy, které k nám nejčastěji směřují, abychom odpovědi
poskytli i těm, kteří mají stejný problém. Budeme rádi, když i Vy zde
naleznete svoji odpověď.

Český statistický úřad vydal předběžné výsledky stavebnictví 
za rok 2006, které jsou opět velmi dobré.

V roce 2006 pokračoval růst celkové stavební produkce, která se
meziročně zvýšila o 6,6% ve stálých cenách. V běžných cenách činí
nárůst 9,5%. V roce 2006 byly provedeny stavební práce v hodnotě
463,1 mld Kč. 

Malé podniky (do 49 zaměstnanců) realizovaly 44,5% produkce
(meziroční nárůst 7,0%), střední podniky (50–249 zaměstnanců)
21,6% (nárůst 110,2%) a velké podniky (nad 250 zaměstnanců) se
na objemu podílely 33,9% (nárůst 3,9%). Z čísel je zřejmé, že malé
podniky jsou přibližně na průměru, střední vykazují nejdynamičtější
růst a zdvih u velkých podniků je poměrně malý.

Rok 1995 1996 1997 1998 1999 2000 2001 2002 2003 2004 2005 2006

Stavební práce celkem (%) 108,5 105,3 96,1 93,0 93,5 105,3 109,6 102,5 108,9 109,7 104,2 106,6

Výsledky vývoje stavebnictví v roce 2006. Produkce se zvýšila o 6,6 %

Vývoj produkce stavebnictví v období 12 let (index ve stálých cenách)

Tento příznivý výsledek bylo možno očekávat již na konci listopa-
du, kdy objem stavební výroby docílil výše loňské celoroční hodnoty.
I když v roce 2006 bylo klimaticky velmi nepříznivé prvé čtvrtletí,
počasí ve čtvrtém čtvrtletí stavařům vynahradilo ztráty z počátku roku.
Průměrná teplota v prosinci byla o 3,4 °C vyšší ve srovnání s normá-
lem. Veškeré stavební práce mohly neomezeně pokračovat do konce
roku bez jakéhokoli přerušení.

Růst a struktura stavebních prací podle velikosti podniků

Z tabulky je patrné, že u dvou velikostních kategorií, a sice
s počtem 50–99 zaměstnanců a 250–499 zaměstnanců, došlo k mezi-
ročnímu poklesu produkce (99,2 resp. 96,0%), největší nárůst zazna-
menaly podniky s počtem zaměstnanců 100–249.

Velikost podniků
podle počtu
zaměstnanců

Struktura podle objemu 
stavební produkce Index v %

% mld. Kč

0 – 19 30,7 142,2 106,7

20 – 49 13,8 63,9 107,7

50 – 99 10,0 46,3 99,2

100 – 249 11,6 53,7 121,9

250 – 499 7,3 33,8 96,0

500 a více 26,6 123,2 106,3

celkem 100,0 463,1 106,6

Zaměstnanost ve stavebnictví u podniků nad 20 pracovníků mezi-
ročně vzrostla o 0,3%. Průměrný počet zaměstnanců byl 162,2 tis.
osob, z toho 103,7 tis. osob bylo manuálně pracujících. Počet manuál-
ně pracujících se snížil, počet technickohospodářských zaměstnanců
se zvýšil. To souviselo s tím, že větší podniky kromě stavební činnos-
ti výrazně rozšiřovaly developerské a realitní činnosti. U podniků do
19 pracovníků se počet manuálních pracujících zvýšil. 

Průměrná mzda zaměstnanců v podnicích nad 20 zaměstnanců se
zvýšila o 7,3% a činila 20 304 Kč.

Produktivita práce měřená objemem stavebních prací na jednoho
zaměstnance se zvýšila o 6,3%.

V loňském roce bylo dokončeno 30 187 bytů, což je o 2 676 bytů
méně nežli v roce 2005 (–8,1%). S ohledem na očekávané zvýšení
DPH u bytové výstavby byl očekáván spíše nárůst. Pokles nastal
u všech kategorií výstavby mimo bytů v nástavbách, přístavbách
a vestavbách. Počet dokončených bytů byl největší ve Středočeském
kraji a v Praze (37,1%) a v Jihomoravském kraji (13,2%).

V evropském kontextu vykazovala struktura stavební výroby v ČR
tyto odchylky:
■ nižší podíl bytové výstavby, i když v objemu postupně roste
■ nižší podíl oprav a údržby
■ vysoký podíl inženýrské výstavby.

Po vydání oficielních výsledků Českého statistického úřadu budou
členové informováni komentářem v časopise Stavebnictví 2007
a na stránkách www.sps.cz.
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Zpět na trh práce

KARLOVY VARY – Regionální stavební sdružení zajišťuje v rámci
Operačního programu Rozvoje lidských zdrojů projekt „Zpět na trh
stavebních prací“, který je určen pro osoby dlouhodobě nezaměstna-
né a zájemcům o zaměstnání. Projekt nabízí rekvalifikace v oborech
zedník, malíř, natěrač, truhlář, zámečník, vodoinstalatér a topenář.
Kurzy probíhají postupně do r. 2008, délka kurzu 90 pracovních dní.
Kurz obsahuje teoretickou přípravu a praktickou část na stavbách.
Absolventi těchto bezplatných kurzů by měli najít uplatnění u staveb-
ních firem v kraji.

Ing. ANNA VLÁŠKOVÁ

49 nominací na Stavbu roku

OLOMOUC – V současném období se stavební firmy soustřeďují
na známou a oblíbenou soutěž „Stavba olomouckého kraje za rok
2006“. Doposud je celkem přihlášených 49 staveb. Dílčí kategorie:
domy pro bydlení a rodinné domy – 12, stavby občanské vybavenos-
ti – 21, průmyslové stavby – 6, dopravní a inženýrské stavby – 8,
vodohospodářské stavby – 2. Výsledky budou známy v březnu 2007
a všechny přihlášené práce budou formou panelů vystaveny na vele-
trhu „Stavtech“ v Olomouci.

Na organizování soutěže včetně účasti v komisích se podílí:
KÚ Olomouc, ČKAIT, SPS, ČKA, spol. OMNIS Olomouc.

Ing. LADISLAV JANEČEK

předseda krajské rady Olomouc

Stavba roku JmK 2006

BRNO – Již V. ročník soutěže „Stavba JmK 2006“ byl vyhlášen hejt-
manem Jihomoravského kraje a předsedou Jihomoravského stavební-
ho společenství při SPS v ČR koncem roku 2006. Součastně byla
vyhlášena soutěž o „Nejlepší studentskou a doktorskou práci“ z oblas-
ti stavebnictví v JmK za rok 2006. Soutěž je vyhlašována též hejtma-
nem JmK, předsedou JmSS a Stavební fakultou Vysokého učení tech-
nického v Brně.

Soutěží se v těchto kategoriích:
1. kategorie – stavby občanské vybavenosti
2. kategorie – bytové stavby
3. kategorie – průmyslové stavby a technologické stavby
4. kategorie – dopravní inženýrské stavby a vodohospodářské stavby
5. kategorie – rekonstrukce staveb a objektů
6. kategorie – ekologické stavby.

U studentské soutěže se jedná o „Nejlepší studentský projekt
JmK 2006“.

Uzávěrka přihlášek obou soutěží je 15. 2. 2007.
Výsledky V. ročníku této soutěže budou vyhlášeny dubnu

na 12. Mezinárodním stavebním veletrhu v Brně. Bližší a konkrétní
informace najdete na www.jmss.cz (propozice + přihláška).

Ing. PAVEL BĚLOHLÁVEK, CSc.

oblastní manažer SPS v ČR pro JmK

Krajská stavební společnost 
Plzeňského kraje zasedala

PLZEŇ – Výbor Krajské stavební společnosti (KSS) Plzeňského
kraje SPS v ČR zasedal 24. ledna 2007. Projednal jak Rámcový

plán práce na rok 2007, tak Akční plán na první pololetí 2007. Oba
dokumenty jsou návrhy pro členskou schůzi, přikládáme je pro
informaci.

Nejbližší členská schůze je plánovaná na 22. únor 2007 a bude
spojená se seminářem. Na schůzi bude projednán plán práce, změny
ve výboru KSS. Na seminář jsou zváni také členové Hospodářské
komory PK a také stavební firmy, které doposud nejsou členy SPS
v ČR. Jako host je pozván zástupce Regionální rozvojové agentury
(RRA) PK, který přednese informace o aktivitách RRA. Další host
bude mít za úkol upozornit na části nového stavebního zákona, které
jsou důležité pro zhotovitele stavby.

Jako bonus pro účastníky semináře z řad našich členů bude CD
s novým zákoníkem práce zdarma. Bude naše nabídka dostatečně
atraktivní?

Soutěž Stavba roku 2006 Plzeňského kraje měla uzávěrku přihlá-
šek 31. leden 2007. První zasedání poroty bylo svoláno na 8. února
2007, tam se bude diskutovat o nominacích a plánu návštěv staveb
přihlášených do soutěže. Připomínáme, že vyhlášení cen bude
na slavnostním večeru 29. března 2007 u příležitosti FOR Arch 2007
Plzeň.

Do řad „dopisovatelů“ chceme v budoucnu zapojit také naše člen-
ské firmy, aby obraz byl plastičtější.

Ing. J. KAPOŠVÁRY

manažer SPS v ČR Plzeňského kraje

Pátý ročník soutěže
Stavba roku Zlínského kraje vyhlášen

ZLÍN – Již po páté vyhlašuje zlínská Krajská stavební společnost při
Svazu podnikatelů ve stavebnictví ČR spolu s Českou komorou auto-
rizovaných inženýrů a techniků činných ve výstavbě a Českou komo-
rou architektů soutěž o nejlepší stavbu Zlínského kraje. Týká se sta-
veb dokončených v loňském roce. Nad soutěží Stavba roku 2006
Zlínského kraje převzal záštitu hejtman Libor Lukáš. Také letos kraj
přispěl na organizaci soutěže 180 tisíci korunami. 

Letošní, již pátý ročník se dočkal několika změn. Nejvyšší oceně-
ní Cena GRAND PRIX ponese od letošního roku v názvu jméno arch.
Pavla Nováka, hlavního architekta města Zlína a dlouholetého před-
sedy odborné poroty a jednoho z těch, kteří stáli u zrodu soutěže.
Součástí vyhodnocení bude od letošního roku také Cena hejtmana
a Cena novinářů.

Členové odborné poroty rozhodli o vytvoření další kategorie – rea-
lizace rozvojových projektů měst a obcí.

Soutěžit budou opět také studenti stavebních škol Zlínského kraje.
Odborná porota na návrh hlavního architekta Uh. Hradiště arch. Holé-
ho odsouhlasila jako téma dostavbu lokality knihovny Bedřicha
Beneše Buchlovana v Uh. Hradišti.

Vyhlášení výsledků rotovalo ve všech čtyřech bývalých okresních
městech (Zlín, Kroměříž, Uherské Hradiště, Vsetín) a letos se vrací
do sídla kraje, do Zlína. Slavnostní ukončení soutěže proběhne
21. května v prostorách zrekonstruovaného funkcionalistického
objektu zlínské Malé scény. Termín podání přihlášek je tradiční –
do 15. března 2007.

Výstavba centra zahájena

KARLOVY VARY – Koncem roku 2006 byla zahájena realizace stav-
by „Výstavní, sportovně kulturní a kongresové centrum“ v Karlových
Varech – Tuhnicích. Oficiální poklep základního kamene byl na místě
stavby 1. 2. 2006. Termín dokončení celé stavby v hodnotě jedné mi-
liardy korun se předpokládá v prosinci 2008. Zhotovitelem stavby je
Sdružení „Syner – BAU-STAV – METROSTAV“.

Ing. ANNA VLÁŠKOVÁ
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Definice sociálního bydlení
Vláda na svém zasedání dne 5. 2. 2007 schválila definici sociální-

ho bydlení ve vztahu k uplatnění snížené DPH od r. 2008. Návrh před-
pokládá do kategorie sociálního bydlení zahrnout byty o výměře
do 120 m2 a rodinné domy o výměře do 350 m2. Upozorňujeme, že
toto rozhodnutí nelze brát jako definitivní řešení dané problematiky.
Mnohá média ve svém optimismu totiž přecházejí naprosto zásadní
informaci, že k uplatnění charakteru sociálního bydlení u uvedených
staveb pro udělení výjimky z výše DPH je nutné získat souhlas Evrop-
ské unie. Jednání je vedeno snahou rozšířit okruh staveb sociálního
charakteru, které jsou dosud přesně definovány v předpisech MF
(domovy důchodců, penziony, ubytovny pro vybrané skupiny osob,
domovy mládeže a.p.). Stanovisko Evropské komise nelze v současné
době odpovědně odhadnout.

Certifikáty dodavatelů
pro veřejnou zakázku jsou žádány

V září 2006 skončila platnost všech osvědčení Národního kvalifi-
kačního a klasifikačního systému dle zákona č. 40/2004 Sb., o veřej-
ných zakázkách, které nahrazovalo průkaz kvalifikace zájemce
o veřejnou zakázku. Dle nového zákona č.137/2006 je nahrazuje cer-
tifikát dle pravidel Systému certifikovaných stavebních dodavatelů. 

Ještě v průběhu měsíce září proběhla akreditace pěti certifikačních
orgánů pro kvalifikaci, kterou provedl Český institut pro akreditaci,
šestý přibyl v říjnu. Ačkoli jde o systém zcela nový, v mnohém odliš-
ný od NKKS, certifikaci v roce 2006 získalo již 35 společností. V září,
v „rozjezdovém“ měsíci, stihly certifikaci 3 společnosti, v říjnu již 16,
v listopadu 6 a v prosinci 10. V současné době certifikační orgány při-
pravují další firmy. Největší počet organizací certifikoval TZÚS Praha,
celkem 13, Qualiform Brno 11, VÚPS Praha a Silmos-Q Brno shodně
po 5 a TÜV CZ Praha 1. Šestým certifikačním orgánem, prozatím bez
certifikované firmy je ITC Zlín.

Všichni certifikovaní stavební dodavatelé vydané certifikáty použí-
vají, zadavatelé je respektují a dosud nevznikl žádný problém při jejich
uplatnění.

Bližší informace o systému včetně registru certifikovaných staveb-
ních dodavatelů naleznete na www.sps.cz.

CO  NÁŠ  ČEKÁ

Fórum českého stavebnictví 2007
Ve dnech 27. a 28. března 2006 proběhne v Praze dvoudenní kon-

ference s mezinárodní účastí Fórum českého stavebnictví 2007, kterou
pořádá SPS spolu s poradenskou společností INCOMA Consult. 

První den bude věnován českému stavebnictví a jeho vývoji v kon-
textu evropského trhu. Kromě předních odborníků z naší republiky
vystoupí i top manažeři mezinárodních společností a představitelé
FIEC. Součástí bude panelová diskuse na téma bytová výstavba její
trendy a dopravní infrastruktura a její trendy. Druhý den bude věnován

zadávání veřejných zakázek v zemích EU. S našimi dodavateli, zada-
vateli, zákonodárci a dalšími budou diskutovat zástupci z členských
států EU. 

Doporučujeme našim členům účast a příležitost k získání informa-
cí nejen od nás, ale také zahraniční zkušenosti se zákony a praxí
v zadávání veřejných zakázek. Podrobnější informace naleznete
v článku v únorovém čísle časopisu Stavebnictví 2007 a na
www.sps.cz nebo www.constructin21.cz, kde je i podrobný program
konference.

Stavba roku 2006
Na schůzce vypisovatelů soutěže „Stavba roku“, kterými jsou

Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR, Svaz podnikatelů ve stavebnic-
tví, Economia-časopis Stavitel a Nadace ABF, byla dohodnuta změna
vyhlašování výsledků soutěže za rok 2006. Nebude to již na galaveče-
ru v rámci veletrhu FOR ARCH, ale budou vyhlášeny na slavnostním
večeru, který bude vyvrcholením oslav Dne českého stavitelství
a architektury, který bude dne 11. října 2007 v Praze. Spolu se Stav-
bou roku bude vyhodnocena i soutěž Stavební firma roku a bude
vyhlášena osobnost českého stavebnictví. Podrobnosti o nové akci –
Dnu českého stavitelství a architektury, o jeho záměru i programu se
dočtete v některém z příštích čísel časopisu Stavebnictví 2007. Při-
hlášky k soutěži Stavba roku naleznete v časopise Stavebnictví 2007
a na stránkách www.sps.cz.

Stavební veletrh v Brně opět před námi
12. ročník Stavebních veletrhů Brno – IBF 2007 s mezinárodní

účastí se letos koná ve dnech 17.–21. dubna. Svaz podnikatelů ve sta-
vebnictví, který je spoluorganizátorem veletrhu, zajišťuje v rámci
doprovodného programu čtyři akce. V předvečer otevření veletrhu
v pondělí dne 16. dubna již tradičně „Ouverturu Stavebních veletrhů
Brno 2007“. V úterý 17. 4. se uskuteční setkání podnikatelů Sloven-
ské a České republiky a v tomtéž dnu i Diskusní fórum SPS. Dne
18. 4. ve středu bude vyhlášení vítězů soutěže „Stavba Jihomoravské-
ho kraje“.

Na slavnostním večeru veletrhu dne 17. 4. budou vyhlášeni vítězo-
vé soutěže TOP INVEST – 2006, nejlepší realizovaný investiční
záměr předešlého roku. Tato soutěž ještě neměla uzávěrku, a proto je
možno do ní přihlásit stavby roku 2006, které splňují kritéria soutěže,
a to na sekretariátu Svazu. Soutěž nemá vstupní poplatky, propozice
soutěže a přihláška jsou na internetových stránkách SPS.

RIA optimismus nebo realita
Do působnosti Ministerstva vnitra ČR byla přesunuta působnost

pracovní skupiny pro RIA (Regulatory Impact Assessment), která
má připravit a realizovat systém vedoucí ke snížení administrativní
zátěže podnikatelů způsobené zejména množstvím a nepřehlednos-
tí právních předpisů. Pracovní skupina (v níž je zastoupen i SPS
ČR) vytváří databázi konzultantů – specialistů, kteří se budou podí-
let na tvorbě právních předpisů již v počáteční fázi ve spolupráci
s příslušnými rezortními ministerstvy. Počítáme s tím, že k přípra-
vě úzce specializovaných norem budou vyzváni i zaměstnanci
našich firem.
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